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Z Á P I S N I C A 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienici  

konaného dňa 7. novembra 2024 

 

 

Prítomní: Ing. Igor Birčák, starosta obce 

Poslanci:  Marián Dudič, Ing. Peter Javorský, Jozef Kunák, Milan Malcovský, Jozef Olejár, Anton 

Onofrej, Miroslav Palenčár 

Ospravedlnená: Ing. Mária Galeštoková, hlavný konrolór  

Zapisovateľ: Bc. Elena Boguská 

 

Návrh programu 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice, program zasadnutia 

3. Kontrola uznesení 

4. Schválenie zmien a doplnkov č. 4 Územného plánu obce Drienica 

5. Návrh VZN č. 1/2024, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť zmien a doplnkov územného plánu 

obce  

6. Výška poplatku za vývoz zmesového komunálneho odpadu na rok 2025 

7. Schválenie úveru na financovanie rekonštrukcie mosta  

8. Rozpočtové opatrenie č. 7/2024 

9. Žiadosť Rastislava Smreka o vyjadrenie obce o odkúpenie pozemku pod budovou a okolo 

budovy Coop Jednota 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

Priebeh zasadnutia: 

k bodu č.1:  

            Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Birčák. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prítomných 6 

poslancov. 

k bodu č.2:   

 Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Bc. Elenu Boguskú, referentku obce. Do 

návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci Miroslav Palenčár, Jozef Olejár, Ing. Peter Javorský,  za 

overovateľa zápisnice Milan Malcovský. Členov návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

schválili všetci prítomní poslanci. Za predložený návrh programu hlasovali všetci prítomní poslanci. 

Poslancom boli zaslané  e-mailom podklady k jednotlivým bodom rokovania.  

k bodu č.3:  

            Starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení. Nie je splnené uznesenie č. 37/2023 

o odkúpení pozemku od p. Haščáka, uznesenie č. 133/2024 o zámene pozemkov. 114/2023- 

vysporiadanie pozemku pod nehnuteľnosťou p. Nagyova. Ostatné uznesenia sú splnené. Všetci 

prítomní poslanci zobrali na vedomie informácie starostu obce.        

 

k bodu č. 4: 

Zmeny a doplnky č. 4 Územného plánu obce Drienica schválili všetci prítomní poslanci. Na 

rokovanie sa dostavil poslanec Marián Dudič. 

k bodu č. 5: 

 K predloženému návrhu VZN č. 1/2024, ktorým sa vyhlasuje záväzná časť zmien 

a doplnkov územného plánu obce neboli zo strany poslancov žiadne pripomienky. Všetci prítomní 

poslanci sa uzniesli na tomto VZN. 



 2 

k bodu č. 6: 

 Starosta obce informoval poslancov o zmene spracovania vyzbieraných zmesových 

komunálnych odpadov. Z tohto dôvodu firma zabezpečujúca vývoz komunálneho odpadu navýšila 

ceny za ich zber, prepravu a zneškodnenie. Keďže poplatky za odpad si hradí občan, navýšenie 

poplatku bude zapracované v novom návrhu VZN. Poslanec Javorský sa dotazoval na váženie 

množstva vyzbieraného odpadu. Starosta odpovedal, že vozidlo má váhu, ale pre celkové množstvo 

z obce, nie na jednotlivé smetné nádoby. Do budúcnosti je možné žiadať zavedenie tohto systému 

zberu, ale poplatky sa opäť zvýšia. Pre našu obec bude toto problematické, lebo máme rekreačnú 

oblasť, kde sú chatári aj podnikatelia a nie je možné zistiť množstvo odpadu.  

k bodu č. 7: 

 Starosta obce informoval poslancov o projekte na rekonštrukciu mosta, na ktorý je podaná 

žiadosť o financovanie zo zdrojov Prešovského samosprávneho kraja. Naša žiadosť je v zásobniku 

a zatiaľ nie je schválená. Keďže nie sú vyhlásené žiadne ďalšie výzvy na rekonštrukcie ciest 

a mostov obec bude musieť v roku 2025 financovať tento projekt z návratných zdrojov 

prostredníctvom úveru. Jeho výška bude spresnená po vykonaní verejného obstarávania. Všetci 

prítomní poslanci zobrali na vedomie tento bod programu. 

k bodu č. 8: 

 K predloženému rozpočtovému opatreniu neboli zo strany poslancov žiadne dotazy. Všetci 

prítomní poslanci zobrali na vedomie tento bod programu. 

bodu č. 9:  

 K preloženej žiadosti p. Rastislava Smreka sa vyjadrili poslanci, že nesúhlasia s predajom 

pozemkov pod budovou a okolo budovy Coop Jednota. Za zobratie informácie na vedomie 

a nesúhlas s odpredajom pozemkov hlasovali všetci prítomní poslanci.   

k bodu č. 10:  

 Starosta obce informoval poslancov o uskutočnení podujatia Mikuláš pre deti v kultúrnom 

dome 5.12.2024 o 17.00 hod. dodávateľským spôsobom. Ďalej informoval o Plese obce, ktorý sa 

uskutoční 1.2.2025. V diskusií k tomuto bodu sa vyjadrila p. Mária Malcovská a informovala 

o príprave a zabezpečení plesu. Poslanci navrhli zapracovať do rozpočtu obce cenu do tomboly.  

k bodu č. 11: 

 V diskusií vystúpil poslanec Jozef Kunák, ktorý sa dotazoval na zamykanie brány na 

miestnom cintoríne. Starosta odpovedal, že cintorín je zamknutý z dôvodu, aby motorové vozidla 

nejazdili až k hrobom v zelenom háji a tiež, že je pripravený projekt úpravy na cintoríne. Cintorín 

na budúci rok bude v dušičkovom čase otvorený. Tiež o vyschnutej studni na cintoríne 

a zabezpečení dodávky vody. Na dotaz poslancov o zbere lístia odpovedal, že zabezpečí jeho vývoz 

v budúcom týždni.  

k bodu č. 12: 

          Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísala:  Bc. Elena Boguská                            ................................ 

    

Overovateľ:  Milan Malcovský                          ................................. 

 

 

V Drienici dňa  27.6.2024 

 

 

 

         Ing. Igor  B i r č á k 

                                                                                                               starosta obce  


